
 

 

 

 

 

 

Zagreb, 19.sijeĉnja 2014. 

Broj: 16/2015 

 

 

                                               - ŢUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

                                            - ĈLANOVIMA SKUPŠTINE 

 

 

 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 

 

SA IZVANREDNE IZBORNE SJEDNICE SKUPŠTINE ODRŢANE  

18.SIJEĈNJA 2015. GODINE  

U ZAGREBU, TROFEJNA DVORANA BOĆARSKOG DOMA ZRINJEVAC, PRISAVLJE 2 

 

NAZOĈNI ĈL.  

SKUPŠTINE: 

1. Ivan Matekalo (Brodsko-posavska ţupanija) 

2. Luko Hendić (zamjenski ĉlan za Ivu Miletića), 3. Velimir Galov, 4. 

Štefi Ljubimir (Dubrovaĉko-neretvanska ţupanija); 

5. Tanja Grubiša, 6. Denis Peršić, 7. Kristijan Klarić, 8. Franko 

Buda, 9. Loris Matković (Istarska ţupanija); 

10. Krešo Troskot, 11. Jakov Ĉović (Osjeĉko-baranjska ţupanija); 

12. Sanjin Linić, 13. Davor Ćuška, 14. Dinko Beaković, 15. Miljenko 

Butković, 16. Dragan Putica (Primorsko-goranska ţupanija); 

17. Ante Jurjević, 18. Miroslav Jukić, 19. Ivo Topić (Splitsko-

dalmatinska ţupanija); 

20. Rajko Ţiţić, 21. Joso Bašić (Šibensko-kninska ţupanija); 

22.Dragan Nikolić, 23. Ţeljko Burger (Vukovarsko-srijemska 

ţupanija); 

24. Mladen Škoda, 25. Tomislav Ćurko, 26. Ţeljko Sabalić 

(Zadarska ţupanija); 

27. Šime Bulić, 28. Petar Buljat (Zagrebaĉki boćarski savez); 

 

  

  

OSTALI NAZOĈNI:  Stipica Ravanĉić – predsjednik BS-a Zagrebaĉke ţupanije, 

Marino Štefan - ĉlan NO HBS-a, Lukrecija Zanki- Glavna tajnica, 

Ivo Zrilić -Disciplinski sudac, Ĉedo Vukelić – izbornik HBS-a, 

Dino Bleĉić- sudac HBS-a, Ivica Šestan i Teo Zanki. 
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Sjednicu je otvorio i predsjedavao Dinko Beaković, pozdravio je sve prisutne i dao 
predloţeni dnevni red na usvajanje, nakon ĉega je uslijedila ţustra rasprava izmeĊu ĉlanova 
Skupštine oko toĉke 0.1. predloţenog dnevnog reda. Jedan dio ĉlanova smatrao je da 
primanje nove ĉlanice mora biti na samom poĉetku sjednice Skupštine i da primanjem u 
ĉlanstvo delegat iz tog Saveza ima pravo glasa. Protivnici takvog stava smatrali su da  

primanje nove ĉlanice mora biti u drugom dijelu predloţenog dnevnog reda, prije toĉke 
Razno i da novi predstavnik u Skupštini nema pravo glasa na ovoj sjednici Skupštine. 

U raspravi su sudjelovali S.Linić, Š.Bulić, D.Putica, Ţ.Sabalić, D.Beaković, K.Klarić, 
P.Buljat, V.Galov, M.Butković, A. Jurjević, T.Ĉurko. 

D.Beaković je predloţio Glavnu tajnicu za zapisniĉara i Š.Bulića i K.Klarića za ovjerovitelje 
zapisnika.  

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Š.Bulić predloţio je da u Komisiji za verifikaciju mandata budu kao i na prošloj sjednici 
S.Linić, Ţ.Sabalić i K.Troskot. 

Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Komisija za verifikaciju mandata utvrdila je da su na sjednici prisutno 28 delegata, od ĉega 
1 zamjenski i 27 redovnih ĉlanova. Prisutan je i 1 predstavnik s punomoći BS Zagrebaĉke 
ţupanije. 

D.Beaković: „ po izvještaju Komisije za verifikaciju mandata potvrĊujem da su sve odluke 
ove Skupštine valjane.“ 

Predloţeni dnevni dan je na glasanje. Sa 11 glasova ZA, 13 glasom PROTIV i 4 
suzdrţana glasa dnevni red NIJE PRIHVAĆEN. 

Nakon neprihvaćanja predloţenog dnevnog reda, za rijeĉ se javio D. Putica i predloţio da se 
o toĉki 0.1. Prijem nove članice Saveza raspravlja prije toĉke 9. Razno u drugom dijelu 
sjednice Skupštine. 

D.Beaković dao je na glasanje tako predloţeni dnevni red, uz napomenu da će se pod 
toĉkom Razno raspravljati i o prijedlogu Komisije za izbor najboljeg igrača i igračice i da će 
biti dodjela priznanja najboljim igračima i igračicama u 2014.godini. 

Tako predloţeni dnevni red prihvaćen je sa 16 glasova ZA, 10 glasova PROTIV  i 2 
SUZDRŢANA glasa. 

DNEVNI RED 

0. Izbor zapisniĉara i ovjerovitelja zapisnika 

 
I. IZVJEŠTAJNI DIO SKUPŠTINE   

1. Izbor Komisije za verifikaciju mandata (3 ĉlana) 

2. Prihvaćanje dnevnog reda 

3. Prihvaćanje izvještaja o radu tijela i komisija HBS-a u 2014. godini 

3.1. Izvješće predsjednika saveza HBS-a (D.Beaković) 
3.2. Izvješće predsjednika športske komisije (D.Putica) 
3.3. Izvješća o aktivnostima reprezentacija 
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          3.3.1. Izvješće izbornika seniorske reprezentacije i reprezentacije do 23 godine 

(M.Celija) 

         3.3.2. Izvješće izbornika reprezentacije do 18 godina i ţenske reprezentacije 

(Ĉ.Vukelić) 

3.4. Izvješće predsjednika zbora sudaca (D. Peršić) 
3.5. Izvješće disciplinskog suca (I.Zrilić) 
3.6. Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u (D.Ćuška) 

4. Razrješenje predsjednika, dopredsjednika i ĉlanova Izvršnog odbora Saveza 

            II.             IZBOR PREDSJEDNIKA, DOPREDSJEDNIKA I ĈLANOVA 

IZVRŠNOG ODBORA OD 2015. DO 2017.GODINE 

 

- najstariji ĉlan Skupštine presjeda Skupštinom do izbora novog predsjednika 

5.   Izbor Verifikacijske komisije (3 ĉlana) 

6.   Izbor predsjednika Saveza (ĉl.57 Statuta) 

6.1. Predstavljanje kandidata za predsjednika Saveza 
6.2. Glasovanje  
6.3.  Izvješće Verifikacijske komisije o glasovanju za izbor predsjednika 

7.   Izbor dopredsjednika Saveza  (ĉl.57 Statuta) 

8.   Izbor ĉlanova Izvršnog odbora (ĉl.48 Statuta) 

9. Prijem nove ĉlanice Saveza 

10.   Razno  

       10.1. Prijedlog Komisije za izbor najboljeg igraĉa i igraĉice 

       10.2. Izbor najboljeg igraĉa i igraĉice u 2014.godini 

 
 
AD 0 – IZBOR ZAPISNIĈARA I DVA (2) OVJEROVITELJA IZVJEŠĆA SA SKUPŠTINE 
 
Predsjednik je predloţio Glavnu tajnicu za voĊenje izvješća, a Šimu Bulića i Kristijana 
Klarića za ovjerovitelje izvješća što je jednoglasno prihvaćeno. 
 
AD 1. IZBOR KOMISIJE ZA VERIFIKACIJU MANDATA (3 ĉlana) 
 

AD 2- PRIHVAĆANJE DNEVNOG REDA 

 

AD 3 – PRIHVAĆANJE IZVJEŠTAJA O RADU TIJELA I KOMISIJA HBS-a U 2014.GODINI 

 

AD 3.1. IZVJEŠĆE PREDSJEDNIKA HBS-a  

 

D.Beaković: „moje izvješće ste dobili. Ţelim samo reći da sam na poĉetku svog mandata 

bio obećao da ću riješiti pitanje medija i sponzore. Ugovor za organizaciju dogaĊanja Veliki 

dan hrvatskog boćanja bio je spreman, ali svi znate što se dogaĊalo oko izvanredne 
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Skupštine i taj ugovor je propao na našu sramotu. Naš glavni partner je Hrvatski olimpijski 

odbor, a mi smo malverzacijama izvlaĉili novce iz programa. Moj prijedlog da u buduće 

ĉlanovi Izvršnog odbora budu osobe van Saveza, ne nuţno ĉlanovi i to treba uzeti u obzir u 

izradi novog Statuta. Znate da je boćanje moj ţivot, ja boćanju ţelim samo dobro, stojim vam 

i dalje na raspolaganju i svima zahvaljujem na dosadašnjoj suradnji.“ 

 

Izvješće predsjednika jednoglasno je prihvaćeno. 

 

AD 3.2. IZVJEŠĆE PREDSJEDNIKA ŠPORTSKE KOMISIJE (D.Putica) 

 

R.Ţiţić postavio je pitanje zašto se na prvenstvu Hrvatske za seniore ne nastupa u 

disciplinama brzinsko izbijanje i štafetno izbijanje kao u svim drugim starosnim skupinama? 

D.Putica: „Za to natjecanje jednostavno nema interesa. U Savezu moramo naći naĉin kako 

privući natjecatelje u dvije najatraktivnije discipline.“ 

D.Beaković: „Predlaţem da se na osnovu prosjeka najboljih rezultata proglase prvaci 

Hrvatske u tim disciplinama.“ 

F.Buda obraćajući se D.Beakoviću: „ne moţeš otići sa funkcije, a da ti nešto ne kaţem i 

govorim u svoje osobno ime. Kao predsjednik Saveza nisi ispunio oĉekivanja. Mislim da si na 

tom putu išao sam, da nisi iskoristio svoju igraĉku karizmu i politiĉku funkciju. Mislim da si 

propustio svoju priliku. Meni je ţao da nije prošao projekt veliki dan hrvatskoga boćanja. Za 

sve što si kao igraĉ uĉinio skidam ti kapu, ali mislim da nisi iskoristio sve svoje mogućnosti. 

Ako u HBS-u ne budemo stavili glave skupa, nećemo moći naprijed. Apeliram na kandidate 

za predsjednika da se radi na povezivanju unutar Saveza.“ 

D.Beaković: „Hvala na tvom mišljenju. Ja po tom pitanju ne ţelim više polemizirati.“ 

 

Izvješće Predsjednika Športske komisije jednoglasno je prihvaćeno. 

 

 

AD 3.3.1. IZVJEŠĆE IZBORNIKA SENIORSKE REPREZENTACIJE I REPREZENTACIJE 

DO 23 GODINE (M.Celija) 

 

D.Beaković: „ĉestitao bih Celiji i svima koji su sudjelovali u radu reprezentacija. Mislim da 

Celiji treba dati priliku da radi i dalje. Ovo je bila sezona odliĉnih rezultata u reprezentaciji do 

23 godine.“ 

 

Izvješće izbornika seniorske i reprezentacije do 23 godine jednoglasno je prihvaćeno. 

 

AD 3.3.2. IZVJEŠĆE IZBORNIKA REPREZENTACIJE DO 18 GODINA I ŢENSKE 

REPREZENTACIJE (Ĉ.Vukelić) 

 

Ĉ.Vukelić ukratko je usmeno iznio svoje izvješće. 

D.Beaković: „Ĉedi kao prijatelju moram reći da mu se klanjam do poda za sve ono što radiš 

u boćanju. Koliko si samo stvorio osvajaĉa medalja! Hvala ti od srca.“ 

M.Škoda: „Pridruţujem se svemu reĉenom o Ĉedi i dajem prijedlog da se Ĉedi Vukeliću u 

ime HBS-a dodjeli zahvalnica za njegov rad.“ 

R.Ţiţić: „pridruţujem se pohvalama, ai mene zanima tko je Vjeko Matetić? Molim budućeg 

predsjednika i IO da oko na pomoćnike izbornika bace i juţnije od Rijeke.“ 

D.Beaković: „Ja sam inzistirao da Vjeko Matetić zbog svog dugogodišnjeg uspješnog rada 

sa mlaĊim uzrastima u boćarskom klubu u Jadranovu ide kao pomoćnik izborniku Vukeliću.“ 
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M.Štefan: „imam sugestiju za buduće izbornike, trebalo bi na poĉetku sezone odrediti 

prioritete. Naime, nama ĉesto isti igraĉi nastupaju i u juniorskoj i u seniorskoj reprezentaciji. 

Ĉast svakoj medalji, ali seniorska medalja je ipak posebna. Trebalo bi proširiti popis igraĉa 

koji nastupaju za reprezentacije“ 

 

Nakon kraće rasprave izvješće izbornika juniorske reprezentacije i reprezentacije za ţene 

jednoglasno je prihvaćeno. 

 

AD 3.4. IZVJEŠĆE PREDSJEDNIKA ZBORA SUDACA  (D.Peršić) 

 

D.Beaković zahvalio je D.Peršiću na njegovom predanom radu, sudjelovanju u pripremi 

pravilnika Saveza, voĊenju sudaĉke organizacije. 

Izvješće predsjednika Zbora sudaca jednoglasno je prihvaćeno. 

 

AD  3.5. IZVJEŠĆE DISCIPLINSKOG SUCA (I.Zrilić) 

 

I.Zrilić ukratko se predstavio ĉlanovima Skupštine i objasnio kojim principima se vodio u 

rješavanju disciplinskih postupaka.  

R.Ţiţić: „predlaţem da u budućim izvješćima o disciplinskim prekršajima disciplinski sudac 

navede imena i prezimena i iz kojih klubova dolaze osobe u postupku, u odgojnom smislu.“  

 

Izvješće disciplinskog suca jednoglasno je prihvaćeno. 

 

AD  3.6. IZVJEŠĆE PREDSTAVNIKA HBS-A U HOO-U (D.Ćuška) 

 

D.Ćuška iznio je ukratko svoje izvješće o sjednici Skupštine HOO-a koja se odrţala 

29.12.2014.godine i sastanku Vijeća neolimpijskih sportova. 

Nakon kraćih komentara izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u jednoglasno je 

prihvaćeno.  

 

AD 4. RAZRJEŠENJE PREDSJEDNIKA, DOPREDSJEDNIKA I ĈLANOVA IZVRŠNOG 

ODBORA SAVEZA 

 

D.Beaković, predsjednik Saveza u ostavci obratio se ĉlanovima Skupštine: „tko je za 

razrješenje predsjednika, dopredsjednika i ĉlanova Izvršnog odbora Saveza?“ 

Ĉlanovi Skupštine jednoglasno su prihvatili razrješenje predsjednika, dopredsjednika i 

ĉlanova Izvršnog odbora Saveza. 

 

 

AD    II.   IZBOR PREDSJEDNIKA, DOPREDSJEDNIKA I ĈLANOVA IZVRŠNOG 

ODBORA OD 2015. DO 2017.GODINE 

 

- najstariji ĉlan Skupštine presjeda Skupštinom do izbora novog predsjednika 

F.Buda kao najstariji ĉlan Skupštine preuzima mjesto predsjedavajućeg na sjednici. 

 



 

Izvanredno-izborna sjednica Skupštine HBS-a od 18.1.2015. Stranica 6 
 

AD 5. IZBOR VERIFIKACIJSKE KOMISIJE (3 ĉlana) 

F.Buda predlaţe da Verifikacijska komisja ostane u istom sastavu  (S.Linić, Ţ.Sabalić i 

K.Troskot) što je jednoglasno prihvaćeno. 

AD 6 IZBOR PREDSJEDNIKA SAVEZA  

AD 6.1. PREDSTAVLJANJE KANDIDATA ZA PREDSJEDNIKA SAVEZA 

 

F.Buda  daje rijeĉ kandidatima za predsjednika Saveza da se predstave delegatima. 

T.Ćurko  iznosi kandidaturu. 

D.Putica iznosi kandidaturu. 

Nakon izlaganja kandidatura za rijeĉ se javio A.Jurjević: „ţelim da uĊe u zapisnik da 

Skupština osporava pravo glasa delegatu iz Boćarskog saveza Zagrebaĉke ţupanije.“  

F.Buda: „o novoj ĉlanici bit će razgovora pod toĉkom 9 dnevnog reda.“ 

Nakon izlaganja kandidatura u jednom dijelu dvorane pripremljeno je mjesto za glasanje, a  

Glavna tajnica i Verifikacijska komisija pristupaju dijeljenju glasaĉkih listića i kontroli glasanja. 

 

Nakon što su svi delegati glasali, Verifikacijska komisija pristupa javnom brojanju glasova i 

utvrĊuje da je od 28 mogućih glasova sa 15 osvojenih glasova novi predsjednik 

Hrvatskog boćarskog saveza u mandatnom razdoblju od sijeĉnja 2015.godine do travnja 

2017. godine Dragan Putica, koji preuzima mjesto predsjedavajućeg Skupštini. 

Tomislav Ćurko, koji je osvojio 13 glasova ĉlanova Skupštine zahvaljuje svima koji su 

glasali  za njega i zamolio je sve ĉlanove da podrţe novog predsjednika u njegovom radu.   

F.Buda: „ĉestitam novom predsjedniku i njegovom protukandidatu.“ 

Dragan Putica upućuje kraći pozdravni govor u kojem zahvaljuje svima koji su glasali za 

njega,ali i onima koji su glasali protiv njega. 

 

AD 7 IZBOR DOPREDSJEDNIKA SAVEZA (ĉl.57 Statuta) 

D.Putica: „za dopredsjednika Saveza predlaţem Štefi Ljubimira iz BS Dubrovaĉko-

neretvanske ţupanije.“ 

Pristupilo se glasovanju, Glavna tajnica podijelila je glasaĉke listiće, Verifikacijska komisija je 

nadgledala glasovanje. 

S.Linić, ispred Verifikacijske komisije potvrdio je: „glasovalo je svih 28 ĉlanova Skupštine, sa 

17 glasova ZA, 10 glasova PROTIV Štefi Ljubimir izabran je za dopredsjednika Saveza. 

Jedan (1) listić bio je nevaţeći (precrtan).“ 

 

AD 8  IZBOR ĈLANOVA IZVRŠNOG ODBORA (ĉl.48 Statuta) 

D.Putica: „za Izvršni odbor HBS-a predlaţem sljedeće osobe i molim da, sukladno Statutu, 

glasate za cijelu predloţenu listu: Štefi Ljubimir, Miljenko Butković, Joso Bašić, Kristijan 

Klarić, Tanja Grubiša, Miroslav Jukić, Dragan Nikolić i Tomislav Ćurko.“ 
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T.Ćurko: „zahvaljujem Vam na povjerenju, ali ja prepuštam svoje mjesto nekom drugom.“ 

D.Putica: „umjesto T. Ćurka na listu kandidata za Izvršni odbor predlaţem Velimira Galova.“ 

Pristupilo se glasovanju, Glavna tajnica podijelila je glasaĉke listiće, Verifikacijska komisija je 

nadgledala glasovanje. 

S.Linić, ispred Verifikacijske komisije potvrdio je: „glasovalo je svih 28 ĉlanova Skupštine, sa 

17 glasova ZA, 9 glasova PROTIV lista kandidata za Izvršni odbor prihvaćena. Dva (2) 

listića bila su nevaţeća (precrtani).“ 

Glavna tajnica potvrdila je da su za ĉlanove Izvršnog odbora izabrani: Štefi Ljubimir, 

Miljenko Butković, Joso Bašić, Kristijan Klarić, Tanja Grubiša, Miroslav Jukić, Dragan 

Nikolić i Velimir Galov. 

 

D.Putica dao je na glasanje prijedlog da sastav Nadzornog odbora ostane isti (predsjednik 

Mirko Kursan, ĉlanovi Niko Pavlović i Marino Štefan, zamjenski ĉlanovi Zdenko Devald i 

Anton Nino Belušić) 

Prijedlog je prihvaćen sa 27 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i 1 SUZDRŢANIM. 

 

AD 9 PRIMANJE NOVE ĈLANICE U SAVEZ 

S.Ravanĉić: „nisam oĉekivao da će primanje našeg Saveza izazvati ovakve polemike. Ja 

sam Stipica Ravanĉić i predsjednik sam BS-a Zagrebaĉke ţupanije koji ĉine boćarski klubovi 

Šibice, Gradna i Zaprešić, u pripremi su registracije za još dva kluba.“ 

 

Ĉlanovi Skupštine jednoglasno su primili BS Zagrebaĉke ţupanije u ĉlanstvo Hrvatskog 

boćarskog saveza. 

 

AD 10 RAZNO 

AD 10.1. Prijedlog Komisije za izbor najboljeg igraĉa i igraĉice 

K.Klarić iznio je prijedloge Komisije za izmjene i dopune Pravilnika o kriterijima i postupku 
 
 izbora najbolje igraĉice i igraĉa HBS-a: 
 

I. U ĉlanku 3. dodaje se novi stavak 2. koji glasi:  

U postupak bodovanja za nominaciju najboljih igraĉa u kategorijama navedenim u 

podstavkama a. b. i c. stavka 1. ovoga ĉlanka igraĉima se u obzir uzimaju i rezultati 

koje su u tekućoj godini eventualno ostvarili i u starijim dobnim uzrastima od uzrasta 

za koji se bodovanje vrši. 

Obrazloţenje  

Igraĉima mlaĊih dobnih uzrasta prigodom bodovanja u svakoj pojedinoj kategoriji u obzir se 

uzimaju i rezultati koje su u tekućoj godini eventualno ostvarili i u starijim dobnim uzrastima 

od uzrasta za koje se bodovanje vrši.  
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II. U ĉlanku 6. dodaje se novi stavak 2. koji glasi:  

U postupak bodovanja za nominaciju najboljih igraĉica i igraĉa u obzir se uzimaju 

iskljuĉivo rezultati koje su igraĉice i igraĉi na pojedinaĉnim meĊunarodnim 

natjecanjima ostvarili kao reprezentativci Hrvatske, te na pojedinaĉnim prvenstvima 

Hrvatske, a u ekipnim natjecanjima kao ĉlanovi hrvatskih klubova.  

Obrazloţenje  

U obzir se uzimaju samo rezultati koje su igraĉice i igraĉi na meĊunarodnim natjecanjima 

ostvarili kao reprezentativci Hrvatske, te na pojedinaĉnim prvenstvima Hrvatske, a u ekipnim 

natjecanjima kao ĉlanovi hrvatskih klubova. U obzir se ne uzimaju rezultati koje su hrvatski  

boćari eventualno ostvarili na pojedinaĉnim prvenstvima stranih drţava, odnosno u ekipnim 

natjecanjima kao ĉlanovi stranih klubova.  

 

III. U ĉlanku 7. dodaje se novi stavak 3. koji glasi: 

Pored ostvarenih rezultata na natjecanjima navedenim u stavku 1. ovoga ĉlanka u 

postupak bodovanja za nominaciju najbolji igraĉica i igraĉa boduje se i izjednaĉavanje 

dosadašnjih svjetskog ili hrvatskog rekorda, odnosno postavljanje novog svjetskog ili 

hrvatskog rekorda u pojedinoj disciplini. 

Obrazloţenje  

Smatramo da izjednaĉavanje dosadašnjih ili postavljanje novih svjetskih ili hrvatskih rekorda 

u pojedinim disciplinama moraju biti u kriterijima za bodovanje za izbor najbolje igraĉice i 

igraĉa HBSa.  

 

U tabeli ĉlanka 8. dodaju se dva nova retka 

 

NATJECANJE  1. MJESTO  2. MJESTO  3. MJESTO  4. MJESTO  

Liga  5 bodova  3 boda  2 boda  1 bod  

Prvenstvo 

drţave  
5 bodova  3 boda  2 boda  1 bod  

Kup  4 boda  2 boda  -  -  

Mediteranske 

igre  
12 bodova  10 bodova  8 bodova  7 bodova  

Europsko 

prvenstvo  
15 bodova  13 bodova  11 bodova  10 bodova  

Kup europskih 

prvaka  
7 bodova  5 bodova  3 boda  2 boda  

Svjetsko 

prvenstvo  
20 bodova  15 bodova  12 bodova  10 bodova  

Svjetske igre  12 bodova  10 bodova  8 bodova  7 bodova  

Svjetski rekord (izjednaĉen ili novi)  20 bodova  

Hrvatski rekord (izjednaĉen ili novi)  10 bodova  
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Uz komentar M.Butkovića koji smatra da je u prijedlogu izmjena previše bodova predviĊeno 

za obaranje svjetskog rekorda, prijedlozi Komisije za imenovanje najboljih igraĉa i 

igraĉica prihvaćeni su sa 26 glasova ZA i 1 glasom PROTIV. Jedan ĉlan Skupštine nije 

prisustvovao glasovanju.  

 

       AD 10.2.    IZVJEŠĆE SA SASTANKA IO-A FIB-E 

 

Denis Peršić upoznao je ĉlanove sa mogućim promjenama MTP-a i propozicija 

meĊunarodnih natjecanja koje će biti usvajane na Kongresu za vrijeme trajanja SP-a za 

seniore u Rijeci. 

 

AD 10.3.  DODJELA NAGRADA ZA NAJBOLJEG IGRAĈA I IGRAĈICU U 

2014.GODINI  

 

Prije podjele priznanja u raspravi u kojoj su sudjelovali K.Klarić, M.Štefan i D. Beaković 

izrazili su nezadovoljstvo da se priznanja uruĉuju na ovakav naĉin, bez prisustva sportaša.  

 

Dinko Beaković uruĉio je ţupanijskih saveza priznanja za najbolje igraĉe i igraĉice u 

2014.godini: 

 

- Karlo Šaban – najbolji kadet u 2014.godini – priznanje preuzeo M.Butković, 

predsjednik BS Primorsko-goranske ţupanije 

- Marin Ćubela – najbolji igraĉ do 18 godina u 2014.godini – priznanje preuzeo 

P.Buljat, predsjednik Zagrebaĉkog boćarskog saveza 

- Leo Brnić – najbolji igraĉ do 23 godine u 2014.godini – priznanje preuzeo 

D.Ćuška – predsjednik BK Vargon 

- Leo Brnić – najbolji senior u 2014.godini – priznanje preuzeo D.Ćuška 

- Nives Mladenić – najbolja igraĉica u 2014.godini – priznanje preuzeo S.Linić – 

tajnik BS Primorsko-goranske ţupanije 

 

   AD 10.4   IZLAGANJE DINKO BEAKOVIĆ 

 

Dinko Beaković: „ĉestitam Draganu Putici na izboru za predsjednika Saveza. Znate da sam 

ja ĉlan IO-a FIB-e. Dajem ostavku na ĉlanstvo u IO-u FIB-e. Smatram da je to smoje strane 

fer. Od danas ne ţelim biti više ĉlan Skupštine. Svoje ostavke poslat ću napismeno u ured 

Saveza. Svima ţelim sve najbolje.“ 

 

Sjednica je zapoĉela s radom u 13 sati, a završila u 16.50 sati. 

                                                                         

                                       


